



الأنوار للإستثمارات ش.م.ع

Al Anwar Investments SAOG

Initial unaudited preliminary Summary Financials for First quarter ended as of 30 June 2022

In compliance with current regulatory requirements, Al Anwar Investment SAOG is pleased to announce the initial unaudited summary financials as follows: -

Group consolidated financial summary	Amount in OMR'000	
	30 June 2022	30 June 2021
Total Income	(279)	685
Administrative expenses	(123)	(99)
Finance Cost	(242)	(288)
Total expenses	(365)	(387)
Net Profit (loss) after tax	(644)	298

Notes:

1. Certain investments have reclassified during last period 2021. The quarterly financial statements will disclose the change in detail.
2. We would like to state that the above preliminary financials are subject to review and recommendation by the Audit Committee and final approval of the Board of Directors.

Kind regards

Khalid Al Eisri
Chief Executive Officer
July 13, 2022





الأنوار للإستثمارات ش م ع ع

Al Anwar Investments SAOG

ملخص النتائج المالية الأولية الغير المدققة للربع الاول المنتهية في 30 يونيو 2022

تماشياً مع توجيهات الهيئة العامة لسوق المال ، يسر ان تعلن الانوار للاستثمارات ش م ع ع عن ملخص النتائج المالية الأولية الغير مدققة وهي كالآتي:

ريال عماني بالالاف		
30 يونيو 2021	30 يونيو 2022	ملخص النتائج المالية الموحدة للمجموعة
685	(279)	مجموع الإيرادات
(99)	(123)	مصروفات إدارية
(288)	(242)	رسوم تمويل
(387)	(365)	اجمالي المصروفات
298	(644)	صافي الربح (الخسارة) بعد الضريبة

توضيح:

1. تم اعادة تصنيف بعض الاستثمارات وستكشف البيانات المالية للربع الاول من العام السابق 2021 بالتفصيل عن هذا التغيير.
2. نود أن نوضح أن هذه النتائج الأولية تخضع لمراجعة وتوصيات لجنة التدقيق والاعتماد النهائي من مجلس الادارة.

مع تحيات،



العم
خالد العيسري
الرئيس التنفيذي
13 يوليو 2022